
Årsmøte i Norsk Teknisk museums venneforening 

                                    10 april 2018 

 

Leder Ragnar Skjærstad ønsket velkommen. 

1. Innkallingen godkjent. For 2019 vurderes mailutsendelse av innkallingen, da det viser 
seg at den ikke er enkel å finne på nettet. 

2. Dagsorden godkjent Som referent ble valgt Anne Brit Thoresen. 
Protokollunderskrivere Erik Solhjell og Sverre Laugerud. 

3. Årsberetningen ble framlagt. Se vedlagte fil 
 Medlemstallet er tilfredsstillende til tross for kontingentøkningen., men 
totaleffekten er vi noe usikker på. Bedriftsmedlemmer viser seg vanskelig å verve. 
Foreningens økonomi er imidlertid god og 50% av kontingenten overføres som 
bekjent til museet. 
ÅRSBERETNINGEN BLE GODKJENT. 

4. Regnskap og balanse ble gjennomgått. Resultatet er meget tilfredsstillende.  
5. Revisors beretning ble framlagt og styret ble anbefalt ansvarsfrihet.  

REGNSKAPET BLE GODKJENT. 

 
6. VALG.  

Møteleder la fram valgkomiteens innstilling. Samtlige ble gjenvalgt.  

Ragnar Skjærstad (leder)  

 Trond Markussen (nestleder)  

 Anne Brit Thoresen (styremedlem) ikke på valg i 2018 

 Knut Arne Eggerud (styremedlem)  

 Nils Marstein (styremedlem) ikke på valg i 2018 

                        Arne Vegard Langmo (styremedlem) ikke på valg i 2018 

 Frode Meinich  (styremedlem) fast representant 

 Svein O. Arnesen (1. vara)  

                     Guri Lund (2.vara) 

                      Bjørn Baardseth (3.vara) 

                     Jorun Asklund (4. Vara)   



                 Siri Geiner Tellefsen (5. Vara) 

 
 På sikt vil det være ønskelig å supplere styret med medlemmer som har helsefaglig 
eller teleteknisk bakgrunn.  
 
Representanter og vara til Teknisk museums styre ble også gjenvalgt.   
 
Ragnar Skjærstad  
Trond Markussen 
 
Anne Brit Thoresen, vara 
Nils Marstein, vara 
 

7.  Budsjettet for 2018 ble framlagt. Vi vil undersøke mulighetene for å få en konto med 
bedre rente til plassering av våre midler. Når det gjelder kontingentinnkrevingen skal 
vi vurdere bedre løsninger enn dagens med giro og papirkort. Man kan f.eks tenke 
seg et enkelt plastkort med plass for kvitteringsoblat fra banken. På sikt vil antagelig 
disse kostnadene ikke være større enn dagens løsning da både porto og blanketter 
etterhvert er en betydelig utgift. Det er også arbeidskrevende for ansvarshavende, og 
alt styrearbeide i foreningen er basert på frivillighet og dermed ulønnet.  

        BUDSJETTET BLE GODKJENT  

 

Etter avsluttet møte presenterte den nye direktøren Frode Meinich seg for forsamlingen 
. Vi ser fram til et godt samarbeide. 

 

 

Oslo, 24.april 2018  

Anne Brit Thoresen 

referent 

 

Erik Solhjell                                                                                                       Sverre Laugerud 


